
RM 0052-6-2/10                                  PROTOKÓŁ Nr 2/10 
z II Sesji VI kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 13 grudnia 2010 roku. 

 

Ad. 1  

Otwarcia II Sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Arkadiusz 

Rybak, Przewodniczący Rady Miejskiej, witając zebranych radnych, sołtysów, kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji. 

Ad. 2 

- Pan Arkadiusz Rybak  stwierdził guorum, na ustawową liczbę 15 radnych, obecnych było 15   

   radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad. 3 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał porządek obrad II sesji Rady Miejskiej. 

- Pan Sławomir Bogucki zaproponował usunięcie punktu 8 d z porządku obrad. Wniosek Pana 

Boguckiego został przyjęty jednogłośnie. Pan Jarosław Waszak zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad dwóch uchwał: w pkt 8 d – uchwała nr II/8/10 zmieniająca uchwałę Nr 

XXXIX/209/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 26 października 2010 r. w sprawie 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; w pkt 8 e – zmieniająca uchwałę Nr 

XXXIX/211/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 26 października 2010 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości.  

- Pan Mariusz Wojciechowski poprosił o wyjaśnienia czego dotyczą zmiany w uchwałach 

podatkowych, które zaproponowano Radzie Miejskiej do zatwierdzenia na dzisiejszej sesji. 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, iŜ chodzi o wprowadzenie zmiany jedynie zapisu dwóch 

wyrazów, sens uchwały pozostaje niezmieniony. Zmiana jest podyktowana zmianą w ustawie. 

Przyjęto zmieniony porządek obrad, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 5 

Sekretarzem II sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został radny, Pan Sławomir Bogucki. 

 

Ad. 6 

- Pani BoŜena Bieganowska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Piotrkowie   

   Kujawskim, przedstawiła informację na temat przebiegu wyborów Burmistrza Miasta i Gminy  

   Piotrków Kujawski na podstawie wyciągu z obwieszczenia Komisarza Wyborczego w 



Bydgoszczy z dnia 6 grudnia 2010 r. o wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 

miast na obszarze województwa kujawsko - pomorskiego (wyciąg stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 7  

- Pan Mirosław Skonieczny złoŜył ślubowanie, którego treść stanowi załącznik do niniejszego  

   protokołu. 

Po złoŜeniu ślubowania Pan Burmistrz powiedział, iŜ dziękuje za Ŝyczenia mu złoŜone, dodał, Ŝe 

ma nadzieję na choć częściowe ich spełnienie. Ponadto podziękował wszystkim swoim wyborcom, 

członkom Miejskiej Komisji Wyborczej, których praca była naraŜona na nieprzychylność 

niektórych ludzi. Jego zdaniem wygrana w wyborach to wielki sukces ale takŜe cięŜar zaufania 

społeczeństwa. Powiedział, Ŝe w pierwszej kadencji odczuwał, Ŝe jest obserwowany prze Urząd 

Wojewódzki i Starostwo Powiatu. Za swój ogromny osobisty sukces uznał, iŜ wynik wyborów w 

pierwszej turze był duŜo lepszy od wyniku sprzed czterech lat, który został osiągnięty mimo tego, ze 

nie zawsze w myśl przepisów moŜna pomóc wszystkim ludziom, którzy po pomoc się zgłaszają. Na 

koniec powiedział, iŜ jego zdaniem dług gminy, o którym tak głośno mówiono przed wyborami nie 

jest duŜy, bo na 10 mln. zł przeznaczonych na inwestycje zaciągnięto kredytów na około 2,5 mln. 

zł. Dodał, iŜ to jest bardzo dobry wynik. 

 

Ad. 8 a 

- Pan  odczytał projekt uchwały Nr II/5/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru 

przewodniczącego.  

Zgłoszono następujące kandydatury na członków Komisji Rewizyjnej: Pan Mariusz 

Wojciechowski, zgłoszony prze Pani Halinę Wawrzyniak (wyraził zgodę na kandydowanie); Pani 

Halina Wawrzyniak, zgłoszona przez Pana Krystiana Betlińskiego (wyraziła zgodę na 

kandydowanie); Pan Mariusz Śmigiel, zgłoszony przez Pana Sławomira Kawczyńskiego (wyraził 

zgodę na kandydowanie).  

Zgłoszono następujące kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: Pan Mariusz 

Wojciechowski, zgłoszony przez Panią Halinę Wawrzyniak (wyraził zgodę na kandydowanie). 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/5/10 z umieszczonymi w tekście nazwiskami 

w/w kandydatów. 

Radni przystąpili do głosowania.Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 



Ad. 8 b 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały nr II/6/10 w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, ustalenia przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego. 

Zgłoszono następujące kandydatury na członków poszczególnych komisji:  

1. Komisja Rozwoju gospodarczego i Finansów: Pan Sławomir Bogucki, Pan Krzysztof śak, 

Pan Stanisław Pomianowski (wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie); 

2. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu: Pani Arleta Petek, Pan Ireneusz Kucharski, Pan Mariusz 

Śmigiel (wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie); 

3. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: Pan Tomasz Paradziński, Pan Jan Braer, Pan 

Sławomir Kawczyński (wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie); 

4. Komisja Zdrowia i Porządku Publicznego: Pan Grzegorz Woźniak, Pan Krystian Betliński 

Pan Sławomir Kawczyński (wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie); 

5. Komisja Statutowa: Pani Halina Wawrzyniak, Pan Jan Pieczyński, Pan Jan Braer (wszyscy 

kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie). 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/6/10 z umieszczonymi w tekście nazwiskami 

w/w kandydatów. 

Radni przystąpili do głosowania.Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 c 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/7/10 w sprawie wyboru przewodniczących 

stałych komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. 

Zgłoszono następujące kandydatury na przewodniczących poszczególnych komisji: 

1. Komisja Rozwoju gospodarczego i Finansów: Pan Krzysztof śak (wyraził zgodę na 

kandydowanie, otrzymał 10 głosów „za”), Pan Stanisław Pomianowski (wyraził zgodę na 

kandydowanie, otrzymał 5 głosów „za”); 

2. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu: Pani Arleta Petek (wyraziła zgodę na kandydowanie, 

otrzymała 15 głosów „za”); 

3. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: Pan Tomasz Paradziński (wyraził zgodę na 

kandydowanie, otrzymał 15 głosów „za”); 

4. Komisja Zdrowia i Porządku Publicznego: Pan Grzegorz Woźniak (wyraził zgodę na 

kandydowanie, otrzymał 15 głosów „za”); 

5. Komisja Statutowa: Pan Jan Pieczyński (wyraził zgodę na kandydowanie, otrzymał 15 

głosów „za”). 



 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/7/10 z umieszczonymi w tekście nazwiskami 

w/w kandydatów. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 d 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/8/10 zmieniającej uchwałę Nr 

XXXIX/209/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 26 października 2010 r. w sprawie 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.  

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 e 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr II/9/10 zmieniającej uchwałę Nr 

XXXIX/211/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 26 października 2010 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 10 

- Pan Krzysztof śak poprosił aby sołtysi otrzymali informacje o tym jakie ich wnioski, zgłoszone 

przed stworzeniem projektu budŜetu na 2011 rok nie zostały uwzględnione. 

- Pan Mirosław Skonieczny pogratulował Panu Krzysztofowi śakowi wyboru na przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, dodał, iŜ przy tworzeniu budŜetu na 2012 rok 

komisja ta będzie mogła się wykazać szczególną, bo to do niej właśnie naleŜy opiniowanie projektu 

budŜetu. Dodał, iŜ nie ukrywa, Ŝe większość wniosków nie została uwzględniona w projekcie 

budŜetu z uwagi na brak środków na ich realizację. Jest wiele inwestycji długoterminowych, które 

rozpocząwszy naleŜy zakończyć. 

- Pan Tomasz Paradziński zgłosił awarię wodociągu w Wójcinie. 

- Pan Jerzy Dziubich powiedział, iŜ w Wójcinie nie ma awarii sieci wodociągowej. Jest to awaria 

sieci melioracyjnej. Prawdopodobnie w dniu jutrzejszym będzie znana jej przyczyna. 



- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, iŜ jest to dobry okres do zawiązania spółek wodnych na 

terenie gminy. 

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał Kierownika Zakładu Komunalnego – Pana Władysława Rybarczyka, 

czy istnieje moŜliwość wykonania na ul. Kaliskiej przekopu do studzienki melioracyjnej, aby 

nadmiar wody z terenu tam spływał? 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, iŜ woda obrała sobie bieg siecią studzienek 

telekomunikacyjnych i obecnie nie jest moŜliwe wykonanie przekopu. 

- Pan Zenon Chęsy poprosił o naprawę niedroŜnego przepustu i zapytał czy istnieje moŜliwość 

zakupu jakiegoś innego, niŜ do tej pory kamienia, na remonty dróg gminnych?  

Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ zakupić taki kamień moŜna, ale będzie go mniej bo jest 

droŜszy. 

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, iŜ na drodze wojewódzkiej, w kierunku stacji ORLEN w 

Piotrkowie Kujawskim doszło do sytuacji gdzie woda z pól przelewa się przez jezdnię. Poprosił 

Burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ tego typu sprawy są niestety wynikiem nieistnienia w 

naszej gminie spółek wodnych, które, jak się okazuje są nam bardzo potrzebne. Przepisy są niestety 

takie, Ŝe gmina nie moŜe wydawać pieniędzy na utrzymanie terenów, których nie jest właścicielem, 

a takimi terenami są niestety rowy melioracyjne. Spółki wodne utrzymują się z pieniędzy jej 

członków a gmina nie moŜe ich dotować. Ponadto przez pierwszy rok istnienia spółki nie mają 

moŜliwości pozyskiwania dotacji z zewnątrz. Dodał, iŜ jego zdaniem sprawa reaktywacji spółek 

wodnych będzie kluczowym tematem podczas zbliŜających się cykli zebrań sołeckich.  

Pan Burmistrz poinformował, iŜ podczas pierwszego natarcia zimy w tym roku, na odśnieŜanie dróg 

gminnych wydano juŜ około 100 tys. zł. W ciągu 30 godzin po ustaniu opadów śniegu wszystkie 

drogi były droŜne. 

- Pan Marian Stramowski powiedział, iŜ Ŝałuje, Ŝe na sesji są nieobecni radni powiatowi, którzy 

mogliby interweniować w sprawie odśnieŜania dróg powiatowych. 

- Pan Marek Czenszak poinformował, iŜ w ostatnim czasie został w jego sołectwie przeniesiony 

przystanek autobusowy. Miejsce, w którym obecnie się znajduje nie jest miejscem dogodnym dla 

mieszkańców, którzy uwaŜają, iŜ jego lokalizacja w Kaczewie byłaby lepsza. 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ przystanek autobusowy został przeniesiony Ŝe 

względów bezpieczeństwa.  

 

Ad. 11 

Zamknięcie II Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.20 

Na tym protokół zakończono. 



Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 

                       ................................ 

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   Arkadiusz Rybak 

                                                                                             .......................................... 


